
    Protokół 

z posiedzenia Komisji Regulaminowej Rady Miejskiej w Barczewie  

   z dnia 17 listopada 2015r. 

 

Obecni na posiedzeniu zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia : 

1. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy 

samorządu Gminy Barczewo z organizacjami pozarządowymi. 

2. Sprawozdanie z dotychczas osiągniętych efektów, korzyści przystąpienia 

Barczewa do sieci miast Cittaslow oraz przedsięwzięciach w tym zakresie. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

5. Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów 

obliczenia podatku rolnego na 2016 rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2015 rok. 

7. Sprawy różne 

 

Ad.1.Projekt Rocznego Programu współpracy Gminy Barczewo z organizacjami 

pozarządowym na 2016 rok  przestawiła Pani Anna Gędas podinspektor Wydz. 

Organizacyjnego. 

Na 2016 rok na realizację zadań publicznych wyznaczono kwotę 262 tys.zł. Zadania 

priorytetowe, które mogą być zlecone do realizacji organizacjom prowadzącym 

działalność statutową: 

1. W dziedzinie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa kulturowego 

1) Organizacja Międzynarodowego Festiwalu Muzyki Chóralnej im. Feliksa 

Nowowiejskiego, 

2) Organizacja cyklu letnich koncertów muzyki wokalnej i kameralnej „ 

Warmia Gaudet et Cantat”. 

2. Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu: 

1) Prowadzenie szkoleń sportowych w różnych grupach wiekowych poprzez 

zajęcia treningowe i udział w rozgrywkach promujących sport i gminę 

Barczewo,  

2) Organizowanie integracyjnych imprez sportowych, rekreacyjnych lub 

szkoleniowych o zasięgu lokalnym i ponad lokalnym promujących gminę 

Barczewo i jej walory turystyczne. 

3. Kultura i edukacja 

1) Organizacja zajęć o charakterze edukacyjnym  umożliwiające rozwijanie 

zainteresowań oraz łączące współprace międzynarodową. 



4. Ochrona zdrowia, bezpieczeństwa publicznego i ochrona przeciwpożarowa: 

1) organizacja mistrzostw w ratownictwie w ramach kwalifikowanej pierwszej 

pomocy. 

5. Ochrona środowiska: 

1) Wsparcie realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska 

Należy dodać, że zadanie z zakresu ochrony środowiska jest zgodnie ze 

znowelizowana ustawa zadanie nowym, które musi być ujęte w programie 

współpracy na 2016 rok. 

Program współpracy będzie realizowany w okresie od 1 stycznia 2016r do 31 

grudnia 2016r. 

Gminna Rada Działalności Pożytku Publicznego powyższy program zaopiniowała 

pozytywnie. 

Opinia Komisji pozytywna. 

 

Ad. 2  Sprawozdanie z dotychczas osiągniętych efektów, korzyści przystąpienia 

Gminy Barczewa do sieci miast Cittaslow oraz planowanych przedsięwzięciach w 

tym zakresie. 

Sprawozdanie zostanie szczegółowo przedstawione w trakcie obrad sesji Rady w 

dniu dzisiejszym. 

Ad.3 Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok dotyczy wprowadzenia zmian 

polegających na zwiększeniu środków  w kwocie 5 270,00zł na organizację 

pozalekcyjnych zajęć sportowych wraz z promowaniem abstynencji. Projekt  uchwały 

przyjęto bez uwag. 

Ad4. Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych na 2016 rok. 

Projekt uchwały będzie omawiany na sesji Rady w dniu dzisiejszym. 

Ad. 5 Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów 

obliczenia podatku rolnego na 2016 rok. Proponowana stawka to 53,50zł za 1q żyta.  

Przewodniczący Komisji zapoznał członków komisji z treścią pisma Warmińskiej Izby 

Rolniczej w Olsztynie, w którym to Izba negatywnie zaopiniowała wysokość 

zaproponowanej przez Gminę Barczewo stawki. Izba wnioskuje o zastosowanie 

stawki 50zł za 1 q. 

Projekt uchwały będzie przedmiotem obrad sesji w dniu dzisiejszym. Radni odniosą 

się do złożonego wniosku przez Izbę Rolniczą. 

Ad.6 Projekt  zmian budżetu na 2015 rok został przyjęty bez uwag. 

Ad.7 Przewodniczący Komisji przestawił pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

sprawie wydania opinii o projekcie budżetu na 2016 rok . Opinie wszystkich komisji 



Rady powinny być przedłożone w terminie do 30 listopada br. W związku z tym 

Przewodniczący Komisji  proponuje spotkanie w dniu 23.11.2015r. na którym 

zostanie wypracowana opinia. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

Ryszarda Buga       Andrzej Moszczyński    

 

 

  


